
Protokół Nr  1/2013 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w dniu 28 stycznia 2013 r. 
 
Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) kwoty stanowiącej podstawę ustalenia dla centrum integracji społecznej, w przypadku 
gdy instytucją tworzącą jest organizacja pozarządowa, kwoty dotacji pochodzącej z 
dochodów własnych Miasta, 

b) miejskiego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych na rok 
2013, 

c) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2013. 
3. Sprawy różne. 
4. Zamknięcie posiedzenia. 
 

 
Ad 1  

 Posiedzenie o godz. 13.30 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – 
Stefan Purol. Komisja przyjęła porządek i  protokół z poprzedniego posiedzenia, głosując: za- 
3 (jednogłośnie).   
 

 

Ad 2 

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał w sprawie: 
  a) kwoty stanowiącej podstawę ustalenia dla centrum integracji społecznej, w przypadku 

gdy instytucją tworzącą jest organizacja pozarządowa, kwoty dotacji pochodzącej z 
dochodów własnych Miasta, 

   Przedstawiła: Małgorzata Stachowiak, Zastępca Burmistrza  
 

Głos w dyskusji zabrali: 
B.Stanczewski – podziękował Burmistrzowi za wzrost stawki, ponieważ po kilku latach 

działalności CIS-u Radny jest pod pozytywnym wrażeniem ludzi, którzy tam się znajdują i 
otrzymują kolejną szansę w życiu. Okoliczne samorządy przekazują o wiele większe środki 
na ten cel np. Łobez 350 zł.  

T.Szwed - pytał czy każda firma może skorzystać z pomocy tych pracowników? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że należy określić warunki, w jakich mają pracować, ilość 

godzin. W tej sprawie najlepiej zgłosić się do kierownika CIS. 
 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 
za-3 (jednogłośnie). 

 
O godz. 13.40 przyszedł radny W.Czurko. W posiedzeniu brało udział 4 radnych. 
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b) miejskiego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych na rok 
2013, 

   Przedstawiła: Małgorzata Stachowiak, Zastępca Burmistrza  
 
O godz. 13.42 przyszedł radny Z.Jonko. W posiedzeniu brało udział 5 radnych. 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
B.Stanczewski – prosił o przeanalizowanie naszej uchwały, bo niektórzy sądzą, że nasza 

uchwała jest nazbyt liberalna w stosunku do ustawy. Radny uważa, że można ją zaostrzyć, 
aby rozwiązać problem mieszkańców przy ul. Lindego, gdzie jest zakłócana cisza nocna. 

T.Szwed – opowiedział się za propozycją Radnego, bo to słuszna uwaga. Niektórzy 
mieszkańcy nie mogą zmrużyć oka do 5.00 nad ranem. Być może należałoby zakazać 
lokalizacji lokali w miejscach, będących skupiskami ludzi. 

 
Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 
 

 
c) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2013. 

   Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta  
 
Głos w dyskusji zabrali: 
T.Szwed – pytał o jaką wiatę chodzi? 
Burmistrz – odpowiedział, że chodzi o przystankową wiatę przed Urzędem Miasta. 
Z-ca Burmistrza – dodała, że wiata zajmie niewielką część chodnika i część parkingu. 
W.Czurko – stwierdził, że to miejsce jest częściej sprzątane i wiata jest zadbana. Radny pytał 

czy  może pomyśleć o innej lokalizacji na obrzeżach Miasta? 
Burmistrz – wyjaśnił, iż to sygnały mieszkańców, że szkło na tablicach jest niszczone i to 

wygląda nieładnie. Ponadto powołana jest komisja, która tropi przejawy złej architektury w 
mieście. Ta wiata jest wskazywana jest jako jedna z najgorszych. Koszt realizacji nowej 
wiaty w granicach 20 tys. zł. Jeżeli będzie potrzeba w innym miejscu to się ustawi. 

W.Czurko – powiedział, że 60 tys. zł przeznaczamy na schody w Lasku Miejskim, Radny pytał 
po co te schody? 

Burmistrz – odpowiedział, że obiekt został warunkowo dopuszczony, bo należało 
przebudować schody w klatce oraz wykonać schody ewakuacyjne.  

T.Szwed – stwierdził, że już cała konstrukcja stoi i schody są już postawione. 
B.Stanczewski – pytał o inwestycje w Parku Orła Białego, czy są na to środki? 
Burmistrz – poinformował, że będą zabiegać o środki z FOŚIGW na budowę stawku w parku 

Orła Białego. 
Z.Jonko – pytał o przebudowę budynku przy ul. Przejazdowej na mieszkania, co będzie 

robione, dlaczego tak mało i na co te środki będą przeznaczone? Radny wskazał na 
potrzebę realizacji komina. 

Burmistrz – odpowiedział, że przygotowuje dokumenty o ubieganie się o środki z BGK. 
Pierwotnie w budynku miała być biblioteka. Po podziale budynku okazało się, że  piętra są 
za niskie. Są jeszcze inne pomysły zagospodarowania tego budynku. 

 
Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały,  

głosując: za-5 (jednogłośnie). 
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Ad 3 
W sprawach różnych radni  poruszyli następujące  sprawy: 

Przewodniczący Komisji – poinformował o pozytywnej opinii Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Szczecinie w sprawie wydania opinii o prawidłowości planowanej kwoty 
długu publicznego, stanowiącej załącznik do protokołu. 

Z.Jonko – dzisiaj otrzymał informację Burmistrza jest punkt o nagrodach dla kierowników 
poszczególnych działów. Radny pytał czy będą wypłacane kryzysówki? 

Burmistrz – odpowiedział, że w instytucjach kultury musi być wniosek o roczną nagrodę na 
podstawie formularza. To nie są dodatkowo ekstra środki, to jest to samo co „13”. Dotyczy 
dwóch instytucji: CKiSE oraz Biblioteki. Oni nie są pracownikami samorządowymi. 
Warunkiem jest, że muszą być zabezpieczone środki w zakładzie.  

B.Stanczewski – pytał kiedy będzie podwyżka wody? 
Burmistrz  - odpowiedział, że nie dostał wniosku. 
Z.Jonko – stwierdził, że z informacji wynika, iż jest tendencja spadkowa w działalności 

gospodarczej. Można przypuszczać, że idzie mocna degresja. Radny pytał czy będzie 
informacja podsumowująca wskaźniki? 

Burmistrz – odpowiedział, że o wiele więcej powie informacja dotycząca podatników. W 
systemie rejestracji działalności gospodarczej wiele firm było fikcyjnych. Obecnie jest tylko 
czyszczenie rejestrów. Dyrektor Stowarzyszenia Inicjatyw Społeczno-Gospodarczych to 
porównuje co roku i jest inaczej. Tendencja jest o tyle niebezpieczna, że duże firmy jak 
energetyka likwidują biura, mleczarnia, sądy. Mówi się o likwidacji albo połączeniu 
niektórych powiatów. 

 
Po wyczerpaniu dyskusji zakończono w/w punkt. 

 
Ad 4  
Po wyczerpaniu tematyki o godz.  14.25 zakończono posiedzenie.  
Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

        Przewodniczący  Komisji 

                    Stefan Purol  
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